

## About us

The ideal choice for security and safety requirements

Jsaas in an authentic arabic name of visual acuity and accuracy which is distinguished by perception and percision. As we believe that high quality and perfection preserve lives and properties, we were keen to meet all the perfect requirements and to be the best in safety and security of different institutions. An integrated team of experts and specialists is fully aware of what technologies, and the international and local standards required by these systems engages us in a work environment that achieves a balanced performance of professionalism. It starts from designing all protection systems, through to approving and supplying them , then installing them, and finally delivering them accurately and safely.



## لمحة عن جسّاس

الخيار الأمثل في تلبية متطلبات الأمن والسلامة

جسّاس اسم عربي أصيل ، يرمز إلى الدقة ، و يدل على حدة النظر، وهذا عين ما يميزنا؛ ذلك أننا نعلم أثر إتقان العمل في حفظ الأرواح و الممتلكات ، وقد سعينا إلى أن نكون دائماً الخيار الأمثل في تلبية متطلبات الأمن والسلامة من المخاطر في كافة المنشآت على اختلاف تصنيفها ، يشاركنا فريق متكامل من خبراء ومتخصصين على علم تام بماهية التقنيات والمعايير الدولية والمحلية التي تتطلبها تلك الأنظمة ، في بيئة عمل تحقق أداءً متوازناً من المهنية إذ تبدأ من تصميم كافة أنظمة الحماية، مروراً باعتمادها و توريدها، ثم تركيبها وأخيراً تسليمها بكل دقة وأمان.



9200 11931



care@jsaas-safety.com



www.jsaas-safety.com



SCAN  
ME



9200 11931



9200 11931



care@jsaas-safety.com



www.jsaas-safety.com

# Our Services keep you always convinced & Safe



## Engineering design and review

We work in coordination with number of approved Safety consulting offices to ensure the approval of our designed drawings according to the most accurate standards and contribute to securing your building and obtaining licenses upon completion of the project.

## تصميم ومراجعة هندسية

نعمل بالتنسيق مع عدد من المكاتب الهندسية الاستشارية المعتمدة للسلامة بما يضمن إتمام مخططاتنا الهندسية المحصنة بأدق المعايير ويساهم في تأمين منشآتكم و الحصول على التراخيص فور الإنتهاء من التنفيذ .



# خدماتنا تبيحك دائماً واثق و آمن



## Availability of all safety systems

- ✓ Firefighting Wet Systems and Gas & Chemicals Systems
- ✓ Fire Alarm Addressable and Conventional Systems
- ✓ BMS - Building Management System
- ✓ Smoke Control Systems
- ✓ Fire Rated Doors
- ✓ Personal Protection & Safety Tools



## Various supply options

We understand the customer's requirements and offer him what is suitable for his establishment in terms of various equipment and material to achieve his satisfaction and safety and conform to safety specifications and the Saudi code.

## خيارات توريد متنوعة

نفهم متطلبات العميل ونقدم له ما يناسب منشأته من تجهيزات ومعدات متنوعة لتحقيق له الرضا والأمان و مطابقة لمواصفات السلامة و الكود السعودي .



## توفر جميع أنظمة السلامة

- ✓ أنظمة إطفاء الحريق بأنواعها
- ✓ أنظمة إنذار الحريق بأنواعها
- ✓ معدات الوقاية و الحماية الشخصية
- ✓ أنظمة التحكم في الدخان
- ✓ الأبواب المقاومة للحريق
- ✓ نظام إدارة المباني



## Free maintenance contracts

After our completion & handing over of the project with precision and perfection, and due to our confidence in our work quality , we offer a one-year warranty for free, so that our customers always keep confident every time in their good choice of Jsaas Co. to provide all safety services.



## Lowest price guarantee

We have worked on many agreements and cooperation with manufacturers of Safety materials in order to always achieve the lowest price for our customers in addition to our keenness that these materials & equipment be certified and reliable.

## ضمان أقل الأسعار

عملنا على إبرام العديد من الإتفاقيات والتعاون مع المصنعين للتجهيزات بما يحقق دائماً السعر الأقل لعملائنا علاوة على حرصنا بأن تكون تلك المعدات معتمدة و موثوقة.



## عقود صيانة مجانية

بعد الإنتهاء من التنفيذ بدقة و إتقان ولتقنتنا بجودة أعمالنا نقدم ضمان لمدة عام مجاناً بحيث يبقى عملائنا دائماً على ثقة في كل مرة بحسن إختيارهم لجسأس لتقديم كافة خدمات السلامة .



## Expert technical team

We always promise to take care of each of our clients to achieve his satisfaction with the quality of our service and achieve speed of work progress, so we allocate a technical team with high expertise and in all disciplines to ensure the quality of and speed of our work completion.



## Technical and technology follow-up

We add to our specialized executive team, number of supporting specialties concerned with providing studies, solutions and technical follow-up using the updated project management programs to ensure the progress of work as planned.

## متابعة فنية وتقنية

نضيف إلى فريقنا التنفيذي المختص , عدد من التخصصات المساندة المعنية بتقديم الدراسات والحلول و المتابعة التقنية باستخدام أحدث برامج إدارة المشاريع لضمان سير العمل وفق المخطط له .



## فريق فني متخصص

نعد دائماً بالإهتمام بكل عميل لدينا بما يحقق رضاه عن جودة الخدمة و يحقق سرعة التنفيذ لذا نخصص فريق فني بخبرات عالية و بجميع التخصصات لضمان جودة التنفيذ وسرعة الإنجاز .



9200 11931



www.jsaas-safety.com

معتمدون لدى الدفاع المدني لأنظمة مكافحة الحريق وأنظمة الإنذار

